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سعید معروف:

 مقابل لهستان روزمان نبود
تی�م مل�ی والیبال ای�ران در دور چهاردهم رقابت های لیگ ملت ه�ای والیبال به 

مصاف لهستان رفت و ۳ بر صفر مغلوب شد.
س��عید معروف پس از شکس��ت ۳ بر صفر تیم ملی ایران مقابل لهستان در مسابقات لیگ 
ملت های ۲۰۲۱ گفت: برای ما دش��وار اس��ت چ��را که می دانیم در لی��گ ملت های والیبال 
نخواهیم ماند. ما باخت های پشت سر هم داشتیم  بنابراین بازگشت تمرکز و انگیزه ی کامل 
دشوار است. امروز روز ما نبود  اما تمام تلاش خود را خواهیم کرد تا بار دیگر والیبال خود را  

بازی کنیم و امیدوارم فردا با یک پیروزی این مسابقات را به خوبی به پایان برسانیم. 
الکس��اندر س��لیوکا پس از پیروزی ۳ بر صفر تیمش مقابل ایران گفت: مهمترین چیز این 
اس��ت که ما به جمع چهارتیم برتر این رقابت ها صعود کردیم بنابراین خوشحالیم زیرا هدف 
ما این بود که برای کسب مدال بازی کنیم و در بالای جدول قرار بگیریم. پیش بینی اینکه 
چه کسی در آن طرف بازی می کند دشوار بود اما هدف تغییری نکرد. ما می خواستیم برنده 

شویم و این کار را کاملا انجام دادیم.

صالحی امیری در ستاد عالی بازی های المپیک و پارالمپیک:

کاروان ایران با دو هویت قهرمانی و فرهنگی عازم 
توکیو خواهد شد

ریی�س کمیت�ه ملی المپیک با بی�ان این که حج�م کار فرهنگی ما ای�ن دوره از 
المپیک بس�یار سنگین است، افزود: برای این حوزه هزینه کردیم و جزو افتخارات 
این دوره این اس�ت که کاروان ایران با دو هویت قهرمانی و فرهنگی عازم المپیک 

توکیو خواهد شد.
جلسه ستاد ملی بازی های المپیک و پارالمپیک با حضور مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و 
جوانان و س��ایر اعضای ستاد برگزار شد که در این جلسه در خصوص پرچمدار کاروان ایران 
در این بازی ها و برنامه های فرهنگی و تبلیغی پیش بینی شده برای المپیک در ایران و ژاپن 
گفت وگو، تبادل نظر و تصمیم گیری ش��د. در این نشست برنامه های فرهنگی و تبلیغی مورد 
تصوی��ب قرار گرف��ت و همچنین صمد نیکخواه بهرامی به عن��وان پرچمدار کاروان ایران در 
المپیک توکیو معرفی ش��د. صالحی امیری رییس کمیته ملی المپیک در این جلس��ه پس از 
گزارش مس��ئولان حوزه فرهنگی و تبلیغی المپیک توکیو، اظهار کرد: کاری که در این دوره 
در حوزه فرهنگی انجام گرفت وس��یع بود و یک تیم متخصص از ۱۰ دستگاه اجرایی درگیر 
کار ش��دند تا نمایش��ی با ش��کوه از فرهنگ ایرانی در توکیو و تهران داشته باشند. وی ادامه 
داد: برای تک تک برنامه های متعدد فرهنگی اعم از موس��یقی ها، فیلم های مستند، کارهای 
گرافیکی و ... افرادی متخصص و ش��ناخته ش��ده پای کار بودند و وقت زیادی را صرف کار 

کردند.
ریی��س کمیت��ه ملی المپیک در پایان ب��ا بیان این که حجم کار فرهنگ��ی ما این دوره از 
المپیک بس��یار سنگین است، افزود: برای این حوزه هزینه کردیم و جزو افتخارات این دوره 

این است که کاروان ایران با دو هویت قهرمانی و فرهنگی عازم المپیک توکیو خواهد شد.

 »مرتضی شریفی« 
امتیازآورترین بازیکن ایران مقابل لهستان

ملی پوش والیبال ایران با کس�ب ۱۱ امتیاز، امتیازآورترین بازیکن ایران شناخته 
شد.

تیم ملی والیبال مردان ایران در چهاردهمین دور از رقابت های لیگ ملت ها، س��ه ش��نبه 
اول تیر از س��اعت ۱۷.۳۰ به مصاف لهس��تان رفت که این بازی را هم مانند شش بازی قبلی 
واگذار کرد. س��ه س��ت این دیدار به ترتیب با نتایج )۲۵ بر ۲۰(، )۲۵ بر ۲۰( و )۲۵ بر ۱۶( 
به س��ود لهس��تان پایان یافت.  مرتضی ش��ریفی ملی پوش والیبال ایران با کسب ۱۱ امتیاز، 
امتیازآورترین بازیکن ایران مقابل لهس��تان نام گرفت.  بردیا سعادت دیگر ملی پوش والیبال 
ایران با کس��ب ۸ پوئن، دومین بازیکن امتیازآور ایران انتخاب ش��د. یاکوب کوخانوفس��کی 

بازیکن تیم ملی لهستان با کسب ۱۲ امتیاز، بهترین بازیکن زمین نام گرفت.
 

آشوری از نایب رییسی فدراسیون کاراته استعفا کرد
محسن آشوری از سمت نایب رئیسی فدراسیون کاراته کناره گیری کرد.

پس از نشست محسن آشوری با سید حسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته، سرپرست 
نایب رئیسی فدراسیون با تاکید بر اهمیت حفظ آرامش قهرمانان کاراته ایران و کادر فنی در 

مهمترین رویداد ورزش جهان از سمت خود کناره گیری کرد.
آشوری ضمن آرزوی موفقیت برای قهرمانان کاراته ایران در المپیک ۲۰۲۱ حفظ همدلی 
و اتح��اد جامع��ه کاراته را مهمتری��ن عامل موفقیت در رقابت های پیش رو دانس��ت و گفت 

حمایت از تیم ملی و حفظ آرامش موجود وظیفه همه جامعه کاراته است.
چند روز گذش��ته با حکم سید حسن طباطبایی، محسن آشوری به عنوان سرپرست نایب 
رئیس��ی فدراسیون منصوب شد اما حواشی پس از آن باعث شد تا محسن آشوری سرپرست 

پیشین فدراسیون کاراته از سمت نایب رئیسی کناره گیری کند.

شعبانی بهار:

 افتخار حضور در المپیک نصیب هر کسی نمی شود
فدراس�یون تیر و کمان گفت ملی پوش�ان در مس�ابقات پاریس خ�وب بودند اما 

حضور در المپیک افتخاری است که نصیب هر کسی نمی شود.
غلامرضا ش��عبانی بهار در مور د حضور  تیروکمان در مسابقات کسب سهمیه پاریس بیان 
کرد: ما در آستانه المپیک هستیم. رشته هایی که سهمیه کسب کردند برنامه خود را شروع 
کرده اند. تیروکمان نیز از ۱۵ ش��هریور س��ال گذش��ته  برنامه های خود را ش��روع کرد. در 
المپیک هم یک سهمیه داریم و  میلاد وزیری عازم المپیک می شود. در تیم معلولان شش 
سهمیه گرفتیم و آنها در اردو هستند و به مسابقات جهانی چک اعزام می شوند. شعبانی بهار 
در مورد ناکامی تیر و کمان در مس��ابقات کس��ب س��همیه پاریس تصریح کرد: ریکرو مردان 
و بانوان اگر کس��ب س��همیه می گرفتند، ۱۰۰ میلیون پاداش می دادیم که متاسفانه اتفاق 
نیافت��اد.  البته آنها خیلی خ��وب بودند و زهرا نعمتی و مهتا عبدالهی با تیر طلایی باختند و 
اگر می بردند یکی از  آنها کسب سهمیه می کرد.  به هر حال ذات ورزش این است. کسانی که 
برد و باخت را جدی می گیرند، فلس��فه ورزش را نمی دانند و حضور در المپیک افتخاری است 
نصیب هر کسی نمی شود.  رییس فدراسیون تیر و کمان در پاسخ به این پرسش که حضور میلاد 
وزیری در المپیک قطعی شده است گفت: وزیری براساس عملکردی که در سه مسابقه داشته و 

نظر قطعی مربی و سرمربی معرفی شد و نماینده رسمی ما در المپیک است.

رئیس کمیته داوران در واکنش به الزام وجود 
VAR ب�رای میزبانی بازی ه�ای تیم ملی ایران 
در انتخاب�ی ج�ام جهانی گفت: هزین�ه اجرای 
این سیستم برای هر ورزش�گاه حدود ۱۰ تا ۱۵ 
میلیارد تومان است که برابر اهمیت جام جهانی 

و فوتبال برای ایران، مساله خاصی نیست.
کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( به تازگی اعلام 
کرده است، در دور پایانی مرحله انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۲ که ۱۲ تیم ق��اره کهن در آن حضور خواهند 
دارند، از فناوری کمک داور ویدئویی )VAR( استفاده 
خواهد ش��د؛ مس��ابقاتی که قرار است از ماه سپتامبر 
)شهریور( آغاز شوند و چهار نماینده مستقیم در کنار 
ی��ک تیم برای حضور در پلی آف آس��یا – کونکاکاف 
در جام جهان��ی قطر را معرفی کند. اس��تفاده از این 
فناوری ب��رای اولین بار از مرحل��ه یک چهارم نهایی 
جام ملت های آس��یا ۲۰۱۹ ام��ارات صورت گرفت و 
همچنین فصل گذشته از مسابقات مرحله یک چهارم 
نهایی به بعد لیگ قهرمانان آس��یا از VAR استفاده 

شد.
این بدان معناست که فوتبال ایران یک قدم دیگر از 
اخذ امتیاز میزبانی دور خواهد شد چرا که حتی یک 
ورزش��گاه در فوتبال ایران به سیس��تم VAR مجهز 
نیس��ت و هنوز راهکار فدراس��یون فوتبال برای حل 
این چالش و چالش های قبلی مطرح ش��ده از س��وی 
AFC ب��رای دریافت میزبانی مس��ابقات بین المللی 

پابرجاست.

خداداد افش��اریان، سرپرست کمیته داوران و عضو 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در گفت وگو با ایسنا، 
درباره نامه اخیر AFC برای استفاده از سیستم کمک 
داور ویدیویی )VAR( در مرحله نهایی انتخابی جام 
جهان��ی و نبود چنین سیس��تمی در ایران گفت: من 
هن��وز نامه ای مبنی ب��ر این موضوع روی��ت نکرده ام 
اما س��ازمان لیگ و فدراسیون فوتبال فوتبال مصمم 
هستند در ماه های آینده حداقل چهار، پنج ورزشگاه 

اس��تاندارد را به این سیس��تم تجهیز کنند. وی ادامه 
داد: این یک واقعیت است که ما از نظر سخت افزاری 
عقب هس��تیم اما باید به استقبال این مساله برویم و 

خودمان را برای بازی های تیم ملی آماده کنیم.
فوتب��ال  فدراس��یون  داوران  کمیت��ه  سرپرس��ت 
خاطرنش��ان کزد: در دنی��ا چندین ش��رکت معدود 
هس��تند که ب��ا فیفا کار م��ی کنند و فیفا سیس��تم 
ویدویی این ش��رکت ها را تایید م��ی کند. از طرفی 

من جزیی��ات فنی این موضوع را نم��ی دانم چرا که 
هنوز آموزشی در ایران انجام نشده است ولی با توجه 
به اینکه مس��ابقات از س��وی داوران مورد تایید فیفا 
برگزار می شود، در حال حاضر باید تجهیزات فیزیکی 

را فراهم کنیم.
این عض��و هیات رئیس��ه در واکنش ب��ه اینکه آیا 
فدراس��یون فوتبال قادر اس��ت در ص��ورت برگزاری 
بازی ه��ا به صورت رفت و برگش��ت، سیس��تم کمک 
داور ویدویی را حداقل برای یک ورزشگاه فراهم کند، 
گفت: به طور تقریبی، هزینه اجرای این سیستم برای 
هر ورزشگاه حدود ۱۰ تا ۱۵ میلیارد تومان است که 
براب��ر اهمیت جام جهانی و فوتبال برای کش��ورمان، 
مساله خاصی نیست. ما باید این سیستم را به خاطر 
میزبان��ی اجرا کنیم و در آینده هم به کارمان می آید. 
باید دید چطور می توان با مساله انتقال پول و مسائل 

تحریمی کنار آمد.
وی ادامه داد: هزینه کلی برای اجرای این سیستم 
در ایران، حدود ۳ میلیون دلار برآورد ش��ده ولی من 
اط��لاع دقیق از ریز این مبالغ ندارم. با توجه به اینکه 
اجرای VAR باید از س��وی باش��گاه ها انجام ش��ود، 
س��ازمان لیگ در جریان آخرین روند بررس��ی امکان 

خریداری و نصب VAR در ایران است.
افشاریان درباره تعیین سرنوشت سرمربی تیم ملی 
ایران با تصمیم اعضای هیات ریسه گفت: هنوز چیزی 
برای برگزاری جلس��ه به ما ابلاغ نشده و کارشناسی 

هم صورت نگرفته است.

رییس فدراسیون شنا، شیرجه و واترپلو گفت: 
همه شواهد نشان می دهد که »متین بالسینی« 
سهمیه ش�نای المپیک را بدست خواهد آورد و 
به احتمال زیاد این ش�ناگران جوان را در توکیو 

خواهیم دید.
»محس��ن رضوانی« در خصوص مس��ابقات کسب 
س��همیه المپیک در صربستان اظهار داشت: شناگران 
کشورمان در این رقابتها با رکورد ورودی المپیک چند 
صدم ثانیه فاصله داش��تند و تمام مسوولیت نگرفتن 
سهمیه با من است. ملی پوشان شنا حدود یک سال و 
چند ماه مسابقه نداده بودند و این موضوع کار را بسیار 
س��خت کرده بود. وی ادامه داد: بنیامین قره حسنلو، 
س��ینا غلامپور و مهدی انصاری خیلی عملکرد خوبی 
نداش��تند و باید ببینیم دلیل این موضوع چیست اما 
متین بالسینی بسیار خوب کار کرد و رکورد ۲:۰۰:۹۴ 
را ثب��ت کرد ک��ه رکورد بس��یار خوبی ب��ود. البته تا 
یکش��نبه نیز فرصت اس��ت تا کسب س��همیه صورت 
گیرد. در حال حاضر هم تلاش می کنم که بالسینی را 
به مسابقات کسب سهمیه بوسنی بفرستم و اگر بتوانیم 

ویزای او را بگیریم، این کار را خواهیم کرد. 
رضوانی اضافه کرد: متین با ای��ن رکورد می تواند در 
المپیک نیز شنای قابل قبولی داشته باشد. کلاس شنای 
او از شنای کش��ورمان بالاتر رفته است. او جوان است و 
آینده بسیار خوبی دارد. تلاش متین، خانواده و مربی اش 

کاوه بیک اوغلی در این روند تاثیر بس��یار زیادی داشته 
است. حتی اگر مربی او زودتر با او کار را شروع می کرد، 
شرایط بهتر هم می شد. رییس فدراسیون شنا گفت: در 
حال حاضر همه شواهد نشان می دهد که ما بالسینی را 
در المپیک توکیو خواهیم داشت. او امتیاز بالایی داشته 
و رکوردش نیز پایین تر آمده است. در ضمن شاید یک 
سهمیه دیگر نیز به ایران بدهند. ما تمام تلاش خود را به 
کار می گیریم اما کار در این خصوص سخت است.  او در 
پایان خاطرنشان کرد: شنای ایران به مربیان خارجی با 
دانش نیاز دارد که البته آوردن آنها ارزان و آسان نیست. 
در ای��ن چند ماه آخر زحمت زیادی از س��وی مربیان و 
ش��ناگران کش��ده ش��د اما باید در کمیته فنی دلایل 
عدم موفقیتمان را بررسی کنیم. ما باید به شنای پایه 
 نیز اهمیت زیادی بدهیم تا در آینده ش��رایط بهتری

 داشته باشیم.

معاون اجرایی باشگاه پرسپولیس گفت: حمله 
به اتوبوس پرسپولیس یک برنامه از پیش تعیین 
ش�ده بود و ای�ن را ب�ا اطمینان می گوی�م زیرا 

مستندات کافی در این باره وجود دارد.
ابراهیم ش��کوری در گفت وگویی اظهار داشت: پیرو 
اظهارات غیر کارشناسانه و غیر مسوولانه برخی افراد 
در رابطه با حمله به اتوبوس تیم فوتبال پرس��پولیس 
باید توضیحاتی را ارائه بدهم تا همه از واقعیات مطلع 

شوند.
وی اف��زود: برخی  عن��وان می کنند اف��رادی که به 
اتوبوس پرسپولیس حمله کردند افراد نوجوان ۱۶-۱۵ 
ساله ای بودند که این موضوع به دور از واقعیت است.

معاون اجرایی باش��گاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
براس��اس مس��تنداتی که داریم و به کمیته انضباطی 
و کمیته اخلاق فدراس��یون فوتبال ارسال شده است 

اف��رادی که به اتوبوس پرس��پولیس حمله کردند ۲۵ 
و ۳۵ ساله بودند.

ش��کوری تصریح کرد: آنها طبق مدارکی که موجود 
است در س��لامت کامل روحی و روانی قرار داشتند و 

اعترافاتشان گویای همه چیز است.
وی تاکی��د کرد: حمله به اتوبوس پرس��پولیس یک 
برنامه از پیش طراحی ش��ده بود و این را با اطمینان 
می گویم چرا که مس��تندات کاف��ی در این باره وجود 
دارد. معاون اجرایی باشگاه پرسپولیس در پایان گفت: 
امیدواری��م هر چه زودتر رای کمیته انضباطی در این 
باره صادر ش��ود تا مش��کلی برای میزبانی های ما در 

سطح بین المللی ایجاد نشود.
سهیل مهدی سرپرس��ت کمیته مسابقات سازمان 
لیگ فوتبال ایران امروز در گفت وگویی اعلام کرد که 
دو نوجوان اصفهانی به اتوبوس پرس��پولیس نارنجک 
پ��رت کرده و مس��یر اتوب��وس در یک اتوب��ان بوده و 
نارنجک های دس��تی از بالای یک پل به س��مت آنها 

پرتاب شده است.
وی در ادامه نیز از بازداشت این دو نوجوان زیر ۱۸ 

ساله و تحویل آنان به ارکان قضایی خبر داد.
اتوبوس تیم فوتبال پرسپولیس در جریان سفر این 
تیم به اصفهان برای برگزاری دیدار با سپاهان در لیگ 
برتر فصل جاری، با هدف پرتاب نارنجک دس��تی قرار 

گرفت.

هافب�ک تی�م فوتب�ال پرس�پولیس ضمن اش�اره ب�ه قهرمانی 
سرخپوشان در سوپرجام که برای چهارمین بار متوالی رقم خورد، 
گفت: نباید حرف از »درو کردن« جام ها بزنیم چرا که پرسپولیس 

کار سختی پیش رو دارد.
تیم فوتبال پرسپولیس بار دیگر سوپر فوتبال جام باشگاهی کشور را فتح 
کرد تا جش��ن قهرمانی دیگری را در ورزشگاه آزادی بگیرد. سرخپوشان 
پایتخت در حالی نهمین جام خود در پنج سال اخیر را با پیروزی یک بر 
صفر مقابل تراکتور تبریز کسب کردند که تعدادی از بازیکنان این تیم در 
بیشتر قهرمانی ها حضور داشتند. بازیکنانی نظیر امید عالیشاه که پس از 
سیدجلال حسینی بازوبند کاپیتانی این تیم را بر بازو بسته و با عملکرد 
قاب��ل قبول خود در فصل جاری تأثیر بس��زایی در مس��یر دفاع از چهار 
قهرمانی متوالی این تیم در لیگ برتر فصل جاری داش��ته است. عالیشاه 
همچون نورالهی با چهار پاس گل بهترین پاسور سرخپوشان در لیگ برتر 

بیستم هستند تا هواداران این تیم را از عملکرد خود راضی نگه دارند.
امید عالیش��اه در گفتگ��و با خبرنگار مهر درباره قهرمانی پرس��پولیس 
در س��وپرجام فوتبال کش��ور و همچنین ادامه حضورش در پرسپولیس 

صحبت هایی را انجام داد که در پی می خوانید:
خوشحالم جام دیگری برای هواداران آوردیم

هافبک سرخپوشان پایتخت درباره پیروزی یک بر صفر این تیم مقابل 

تراکتور در س��وپرجام گفت: بازی خوبی را انجام دادیم که توانستیم تیم 
خوب تراکتور را ببریم و جام با ارزش دیگری را به کلکس��یون افتخارات 
پرس��پولیس اضاف��ه کنی��م. از صمیم قلب خوش��حالیم که توانس��تیم 
هوادارانمان که متأسفانه مدت هاست به خاطر ویروس منحوس کرونا در 

ورزشگاه نمی بینیم را در خانه هایشان خوشحال کنیم.
فوتبال بدون تماشاگر روح ندارد

عالیشاه افزود: وقتی به استادیوم می آییم و سکوت ورزشگاه را می بینیم 

توی ذوقمان می خ��ورد. نمی دانم واقعاً چه زمانی دوباره هواداران را کنار 
خودمان خواهیم داشت. الان فوتبال بازی می کنیم و خوشبختانه هواداران 

هم از نتایج راضی هستند اما واقعاً فوتبال بدون تماشاگر روح ندارد.
فوتبال بدون تماشاگر »روح« ندارد/ نباید حرف از »درو کردن« بزنیم

نباید حرف از درو کردن بزنیم
او درب��اره ادامه رقابت های پرس��پولیس در لیگ برت��ر و جام حذفی و 
صحب��ت از »درو کردن« جام های باقیمانده در س��ال جاری تصریح کرد: 
اصلًا نباید این حرف و تفکر را داش��ته باشیم. همه تیم می دانند چه کار 
سختی پیش رو داریم. برای هر جام برنامه ریزی می کنیم و برای هر بازی 

تاکتیک داریم. این روند را هم باید تا آخرین بازی ادامه دهیم.
بازی به بازی پیش می رویم

عالیش��اه در خصوص برنامه پرس��پولیس در لیگ برتر اظهار داش��ت: 
بازی های فش��رده داریم و باید بازی به بازی قدم برداریم. تمرکز ما روی 

بازی آینده است. هر بازی پیش رو مهم ترین دیدار تیم است.
فقط پرسپولیس مهم است

هافبک تیم فوتبال پرسپولیس در پایان خاطرنشان کرد: چیزی مهم تر 
از اسم پرسپولیس برای بازیکنان وجود ندارد و تک تک بازیکنان با اعتقاد 
ب��ه این موضوع برای موفقی��ت تیمی تلاش می کنند. هیچ چیز مهم تر از 

این اسم در پرسپولیس نیست.

هافبک تیم فوتبال پرسپولیس:
فوتبال بدون تماشاگر »روح« ندارد

باید برای حق میزبانی ایران و نصب VAR آماده شویم
سرپرست کمیته داوران: 

رییس فدراسیون شنا : معاون اجرایی باشگاه پرسپولیس: 

به احتمال زیاد »بالسینی« را در المپیک خواهیم داشتحمله به اتوبوس پرسپولیس برنامه ریزی شده بود
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